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Abstract (en)
The tool (8) has a checking device (18) provided for checking insertion of a component assembly (7) in proper orientation into the tool. The
component assembly is formed with a plug (6) pressed with a cable (2). The checking device is moved from a resting position into a checking
position by movement transverse to a mounting direction. Movement of the checking device from the resting position into the checking position is
blocked when the component assembly is not inserted by the orientation into the tool. The checking device is pressurized by a spring in the rest
position.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Solarverbinder-Montagewerkzeug (8), mittels welchem ein Steckergehäuse (9) auf ein Kabel (2) mit damit vercrimptem
Stecker (6) und Dichtung (5) aufgeschoben werden kann. Erfindungsgemäß ist eine Prüfeinrichtung (18) vorhanden, mittels welcher die richtige
Orientierung der Baugruppe (7) nach dem Einlegen derselben in das Solarverbinder-Montagewerkzeug (8) geprüft werden kann. Vorzugsweise
besitzt die Prüfeinrichtung (18) eine randoffene Ausnehmung, welche in einer Prüfstellung den abgeflachten Stecker (6) umgreift.
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